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Van de voorzitter
 
 
Thijsse’s Hof werd in de verschillende seizoenen
weer door vele duizenden bezoekers bewon
derd. De heemtuin, die bijna 100 jaar geleden
werd aangelegd op een verlate aardappel- en
hakhoutveldje, staat volop in de belangstelling.
Jong en oud geniet van de duinflora en -fauna.
 
In het begin van de jaren twintig denken enkele
Bloemendalers na over een cadeau voor de
60-jarige biologieleraar van het Kennemer, die
op dat moment al nationaal bekendheid genoot
als schrijver van de Verkade-albums; Jac. P.
Thijsse. Geld werd ingezameld en gezocht werd
naar een terreintje. Hierop zouden Thijsse én de
Bloemendalers van dichtbij de natuur kunnen
beleven.
Het is, zoals u weet, uitgegroeid tot een prachtige
heemtuin met duizenden bezoekers per jaar. 
 
Het aantal scholen dat Thijsse’s Hof in het kader
van het scholenpad bezoekt is weer op het ni
veau van voor corona. Verschillende prachtige
en compacte exposities die inzoomen op onder
delen van de duinflora werden getoond in het
bezoekerscentrum, het instructielokaal. Ook van
de kosteloze rondleidingen, die plaatsvonden
op de eerste zondag van de maand tijdens de
lente, zomer en herfst, werd goed gebruik ge
maakt. Dit alles wordt gedragen door vele vrijwil
ligers met hun enorme kennis en kunde. Hun
passie en energie en de donaties van velen
zorgen ervoor dat men kan blijven genieten van
de duinflora en -fauna in ons Thijsse’s Hof. 

 
Ook in en op het educatief centrum gebeurde
van alles. Zo ontvingen we van Eneco een mooi
bedrag voor de aanschaf van een warmtepomp
en zonnepanelen. Dat betekent dat we nog deze
winter van het aardgas af kunnen. Een nieuwe
boekenkast werd gebouwd om de waardevolle
oude en schitterende nieuwe natuurboeken
beter tot hun recht te laten komen. Het ordenen
van het archief is na jaren puzzelwerk door diver
se vrijwilligers afgerond. Het is overgebracht naar
het Noord-Hollands Archief. Tenslotte is de bouw
van de nieuwe website www.thijsseshof.nl ge
start.
 
We zijn druk met de voorbereidingen voor het
eeuwfeest in 2025. Vanaf deze plaats vraag ik
iedereen die mooie verhalen of zwart-wit foto’s
van het Thijsse’s Hof van vroeger heeft, contact
met ons op te nemen. Maar we zullen in het
eeuwjaar ook vooruitkijken. Want de natuuredu
catie en de natuurbeleving staan in Thijsse’s Hof
niet stil.
 
Tot slot. In dit jaarverslag vindt u nog meer infor
matie over wat er afgelopen jaar in Thijsse’s Hof
te zien en te beleven viel. Graag bedank ik, na
mens het bestuur en onze beheerder, de vele
vrijwilligers en donateurs, die zich het afgelopen
jaar hebben ingezet voor Thijsse’s Hof. 
 
Tot ziens in Thijsse’s Hof. 
 
Arjen Overbeek
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Duinviooltje Muizenoortje

Heide hoort thuis op de kalkarme zandgronden.
Daar waren vroeger grote delen van Nederland
mee bedekt. Ook in de kalkarme duinen ten
noorden van Bergen (Noord-Holland)  groeit
veel heide. De duinen ten zuiden van Bergen zijn
kalkrijk en dat betekent dat heide er niet of
nauwelijks voorkomt. Alleen in erg oude delen
van de duinen waar het kalk grotendeels is uit
gespoeld uit de bodem vinden we hier en daar
wat heide. We hebben het dan zowel over struik- ,
dop- en kraaiheide. Bij kraaiheide speelt ook nog
eens mee dat die door klimatologische oorzaken
eigenlijk tot de noordelijk helft van ons land is
beperkt.  
 
Toch is ook in Thijsse’s Hof een poging gedaan
om een stukje heide te realiseren, waarschijnlijk
vanuit educatieve motieven. Er is in 1960 zelfs wat
grasland afgeplagd om er heideplaggen voor
in de plaats neer te leggen. De struikheide is na
aanvankelijk succes toch wat gaan kwijnen en
al in 1975 was de heide grotendeels verdwenen
en waren er grassen voor in de plaats gekomen.
 
Eigenlijk precies zoals dat in het binnenlandse
heidevelden ook ging vooral als gevolg van
stikstofdepositie. Er zijn toen ook nog wel nieuwe
pogingen gedaan om heide te herstellen. In
zekere zin werkte dat ook wel want nog steeds
stond er wat heide op deze locatie. Maar toch
oogde dit deel van de Hof al jaren als een wat
soortenarm schraal grasland. Blikvangers in dit
deel waren nog wel steeds enkele jeneverbessen
en gaspeldoorns. Het gaat overigens om een

droog deel van de Hof dus van dopheide is nooit
sprake geweest. 
 
Enkele jaren geleden is besloten om het anders
aan te gaan pakken: van een deel van dit
grasland is de bovenlaag verwijderd en tevens
is er wat extra reliëf aangebracht, ook met het
oog op nestelgelegenheid voor bijen. En vervol
gens is er later wat maaisel van een heide, met
dus ook heidezaad, opgebracht alsmede ook
enkele andere soorten. Het deel ontwikkelt zich
traag, grote delen zijn nog steeds kaal, maar de
groot uitstoelende planten van o.a. slangenkruid
maken het aantrekkelijk om te zien. Daarom
geven we een deel de kans om te verstuiven.
 
Opvallend is dat er veel smal vlieszaad groeit.
Langs de randen van het kale deel groeien o.a.
muizenoortje en ook tijm,  duinviooltje en groot
duinsterretje zijn weer aanwezig in dit gebied.
Buntgras doet het opvallend goed, ook een
kenmerkende soort voor kalkarm zand, vaak in
zandverstuivingen te vinden. De toekomst zal
leren of de struikheide het hier ook wil doen.
 
De historie in de tuin leert echter dat het realise
ren van een mooie heidebegroeiing een lastig
verhaal is, mede door de depositie van stikstof
verbindingen. Zeker is wel dat we er momenteel
een dynamisch stukje Hof bij hebben waar van
alles gebeurt en wat interessant is om te volgen
in de tijd. 
                                                 Bart van Tooren

Heide in de Hof
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Verslag beheerder
 
“Dit jaar de Hof maar even wat rust geven” na
alle “grote” ingrepen van voorgaande jaren was
dit wat we afspraken in het bestuur. Toch is er in
het afgelopen jaar wel het een en ander aange
pakt.
 
Stinzeplanten
In januari begonnen met het verwijderen van
kleine bomen en struiken om meer licht op de
bodem te krijgen voor onze stinzeplanten, vooral
jonge beuken die met hun dichte bladerdek veel
licht wegnemen. Wij volgen hiervoor nog steeds
het beheerplan dat is opgesteld door Thijsse. Het
is wel een paar keer bijgesteld, want ook wij
hebben last van stikstofdepositie en verrijking
door bladval van de bomen in het Bloemendaal

Kievitsbloem

se bos.
 
 
Stinzenplantendag
Ook dit jaar weer door IVN georganiseerd. Het
was een druk bezochte dag, mooi weer en leuke
activiteiten. Bezoekers konden in groepjes onder
begeleiding van een gids door de Hof. Ouders
met kinderen beleefden veel plezier met het
oppotten van de kievietsbloem. Binnen was er
een tentoonstelling en er werd regelmatig een
lezing gehouden.
 
De bijendag
Voor het eerst hebben we in Thijsse’s Hof een
bijendag georganiseerd. Samen met een aantal
standhouders, imkers, en de Bijenstichting werd

deze dag een succes. De opkomst was niet heel
groot maar de bezoekers waren enthousiast.
 
Hemelsleutel
De boekpresentatie van het boek "De Hemelsleu
tel"  vond plaats in ons educatief centrum. Het
boek over de botanische boekencollectie van
Ed Brinkkemper, geschreven door Gemma Ven
huizen is een groot succes. De opkomst was
groot en paste maar net in ons gebouw. 
 
Vrijwilligersuitje
Het Jisperveld was dit jaar het gebied waar we
onder begeleiding van de gidsen, Jeroen Buijs
en Ed Brinkkemper, een kijkje mochten nemen in
dit prachtige natuurgebied. Met bootjes van ei

land naar eiland en aan het einde een hapje en
een drankje.
 
Storm 
De zomerstorm heeft ook in de Hof tot veel
schade geleid. Afgebroken takken blokkeerden
de paden en ook het toegangshek achter werd
behoorlijk beschadigd. We zijn twee dagen dicht
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Imkers vertellen over het leven van de honingbij. De solitaire bij werd echter niet vergeten!

geweest om alles op te ruimen. 
 
Vlinderdag
8 juli was de vlinderdag met leuke activiteiten,
een lezing, rondwandelingen en een tent met
nachtvlinders.
In deze tent werd 's nachts een lichtval gezet;
waarna de vlinders op naam werden gebracht.

 
Zandhagedis
De ingrepen die we hebben gedaan om bepaal
de planten en dieren in de Hof te krijgen werp
zijn vruchten af. In het duingebiedje groeit nu het
duinviooltje en bij de bijenheuvel zijn nu zandha
gedissen waargenomen. Op de foto close up
mannetje. Foto: A. Wijker

 
Aanpassing voerplek
Wij bieden studenten een plek om hun stageop
drachten te kunnen doen. Door het hele jaar
heen komen en gaan studenten. In februari was
Dennis Klein één van deze studenten. Hij heeft in
opdracht van ons de voerplek aangepast. Meer
natuurlijk en wat een mooie verrijking! 

 
Mossen en Korstmossen
Het jaar begonnen met een tentoonstelling en
een lezing over mossen en korstmossen. Bram
Birza (student biologie in Wageningen) verzorg
de de interssante lezing. Het was een druk be
zochte middag en na afloop nog een rondje
door de Hof om de (korst)mossen te bekijken o.
a de pas in de Hof ontdekte Grijze bisschops
muts. 
                                                Johan Görtemöller
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Voorjaarshelmkruid

Helmkruiden heb je in soorten: gevleugeld, ge
oord, knopig – en allemaal hebben ze een vier
kante stengel en zijn ze erg in trek bij insecten
vanwege de grote en langdurige nectarproduc
tie. Dat geldt ook voor Voorjaarshelmkruid, dat
overigens een buitenbeentje is in dit geslacht
doordat hij behaard is en bloemen draagt met
een afwijkende vorm.
De bloem heeft een bleek-groengele en urnvor
mige kroon, waaruit door een kleine opening de
meeldraden en de stijl naar buiten steken. Op
die bloem komen in het voorjaar bijen af. De
eerdergenoemde helmkruiden worden behalve
door hommels en bijen met name door kleine
wespensoorten bestoven. 
De plant kan behoorlijk hoog worden. Zijn leven
begint hij als nederig rozet. Die ziet u op de
tweede foto. Als rozet doorstaat hij de winter. Hij
is twee- of meerjarig en soms overblijvend. Na de
vruchtzetting sterft hij af, maar soms loopt hij dan
aan de voet opnieuw uit. Het blad heeft wel iets
weg van dat van de brandnetel.
Als de eerste voorjaarsbloei voorbij is, wordt de
leemte in de nectarvoorziening door Voorjaars
helmkruid opgevuld, en dat schijnt ooit de reden
te zijn geweest waarom de plant werd ingevoerd
als bijenplant. Van oorsprong komt hij uit de
berggebieden van Zuid- en Midden-Europa en
van Zuidwest-Azië.                                                  

    
Sinds het begin van de 19e eeuw is hij in ons
duingebied ingeburgerd. Daar geldt hij van
daag de dag volgens Verspreidingsatlas als “vrij
zeldzaam”. Elders in ons land is hij zeldzaam of
zeer zeldzaam. Voor bezoekers aan Thijsse’s Hof
is hij natuurlijk gewoon een vertrouwde verschij
ning! Jac. P. Thijsse kende hem goed. In De le
vende Natuur van 1 mei 1923 vertelt hij uitvoerig
over de plant.
 
“Vijfenveertig jaar geleden bracht ik mijn eerste
bezoek aan Bloemendaal met mijn nieuwe
plantenbus en mijn nieuwen Suringar. 
 
Je ging dan eerst een eind den Schoterstraat
weg op en dan westwaarts langs de zeer rustieke
Kleverlaan, langs het huis te Kleef, dat toen nog
een echte ruïne was. De laan zelf was een een
zame weg, vuil of modderig al naar omstandig
heden, en heelemaal vlak. Alleen op het eind
ging hij de hoogte in, naar den Bloemendaal
schen straatweg heen, en daar aan dat op
gaande stuk vond je dan je eerste voorjaars-
helmkruid, Scrophularia vernalis, in groote me
nigte. En overal op gunstige plaatsen, buiten de
hekken of binnen de hekken, van Overveen af
tot achter Wildhoef stonden groepjes van deze
merkwaardige, uitheemsch uitziende plant, een
waardig metgezel van Muurbloem, Aristolochia
en Daslook, destijds voor den Amsterdamschen
plantenliefhebber de groote attracties van het
Bloemendaalsche.”
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(NB: Thijsse was van 1865) Zou hij deze tocht echt
al op zijn 13e hebben ondernomen? Het is niet
ondenkbaar; de familie Thijsse was al naar 
Amsterdam verhuisd en de jonge Ko ontwikkelde
zich al jong tot ‘alleenloper’ in de ommelanden
van de stad.
‘Plantenbus’: botaniseerttrommel, zo’n lang,
blikken geval waarin je planten betrekkelijk on
geschonden mee naar huis kon nemen. In ons
instructielokaal kunt u een exemplaar bewonde
ren waarvan gefluisterd wordt dat hij van Thijsse
zelf is geweest.
‘Suringar’ wil zeggen de Zakflora van Suringar.
Suringar was een prominent botanicus, directeur
van het Rijksherbarium en auteur van Handlei
ding tot het bepalen van de in Nederland wild
groeiende planten (1870), dat later door het 
leven ging als Zakflora. ‘Aristolochia’ is de Pijp
bloem, nog steeds in de Hof te bewonderen.)
In hetzelfde artikel van een eeuw geleden meldt
Thijsse dat de toestand intussen danig was ver
anderd.
“Als thans beginnertjes uit Amsterdam het Bloe
mendaalsche doorvorschen, zullen ze niet zoo
gauw ons helmkruid te zien krijgen. Het is terug

gedrongen binnen de omheining van een paar
groote buitenplaatsen. (…)
Gezien zijn gelijkenis met brandnetels wordt het
door de tuinlui koelbloedig gewied en geschof
feld. Heel misschien zal het in den loop der jaren
zich weer een plaats veroveren in het Bloemen
daalsche bosch, dat thans al aardig begroeid
raakt met lookraket, koekoeksbloem en brand
netels, sinds de wandelaars langs vaste paden
worden geleid. ’t Is al lang zo hol niet meer als
vroeger en zal binnen enkele jaren al wel met
een respectabel vertoon van vlinders, vogels en
bloemen voor den dag kunnen komen. Dan
heffen we eens een flinken juichkreet aan voor
het herstel van ‘t bosch. Als de wil van het ge
meentebestuur maar goed is, kan het veel
doen.”
 
Kijk eens aan. Kennelijk werd in die jaren het
Bloemendaalse Bos onder handen genomen,
“hersteld”. Er waren wandelpaden aangelegd.
En twee jaar later, in september 1925, ging
Thijsse’s Hof open, “Planten- en vogeltuin in het
Bloemendaalsche bos”.
 
Tekst: Rob van Dam
Foto's: Lauran
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  2022  2023
Appelvink   -    1
Boomklever    3    3
Boomkruiper   4    4
Fitis   1    1
Gaai   1    2
Gewone Goudhaan         2    2
Glanskopmees   1    1
Grote bonte specht   1    1
Heggemus     3    3
Holenduif   1   1
Houtduif   2    2
Koolmees   9    8
Meerkoet   1    1 3x leg
Merel   5    5
Pimpelmees   5    7
Roodborst   6    6
Staartmees   1    1
Tjiftjaf   2    2
Vink   2    3
Vuurgoudhaan   2    2
Winterkoning   5    5
Zanglijster   3    3
Zwartkop   2    3
Totaal 59  66

 

Broedvogels tellen

Ook dit jaar is er weer intensief gekeken en ge
luisterd naar de vogels in de Hof.
 
In het voorjaar met de tuinvrijwilligers regelmatig
geobserveerd. Het aantal broedparen is geste
gen, dit komt mede door dat er een paar voge
laars langere tijd in de Thijsse’s Hof hebben
rondgelopen.
 
Nieuw is de appelvink. Deze vogel is nu jaarrond
in de Hof en er zijn een aantal paartjes gespot;
twee paartjes zien we altijd wel. Dit alles is natuur
lijk een schatting, er kan een nest meer of minder
zijn.                             
Johan

Staartmees

Zanglijster

Boomklever. De foto's zijn van Dennis Klein
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Het Scholenproject

Het Winterpad. Onderzoek vogelveren

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ook dit jaar hebben er weer een kleine duizend
leerlingen van 26 verschillende scholen aan het
Scholenpad deelgenomen. Voor een aantal
scholen blijkt het lastig om met name op de
dinsdag en de donderdag ouders in te kunnen
schakelen om de leerlingen te begeleiden. De
nieuwe aanvangstijden (gekozen omdat veel
scholen inmiddels rond twee uur uit zijn) veroor
zaakt eigenlijk een nieuw probleem. De begintijd
11.45 is niet echt favoriet (lunch), wat het maken
van het rooster weer lastig maakt, Tussen droom
en daad staan praktische bezwaren (Elsschot)
en deze konden gelukkig door betrokken ouders,
meedenkende leerkrachten en lexibele vrijwilli
gers opgelost worden.
 
Het Herfstpad is natuurlijk de eerste kennisma
king met de Hof. Het valt op dat de meeste
scholen goed zijn voorbereid. Door het introduc
tieilmpje herkennen ze de beheerder en weten
vooral dat ze niet op de hekjes moeten gaan
zitten. Ook dit jaar blijkt de composthoop weer
verrassend; dat al die bacteriën voor een tem
peratuur van meer dan 50 graden kunnen zor
gen, ongelofelijk.
 
Na de kerstvakantie start het Winterpad, de
leerlingen nemen dan plaats aan vier verschil
lende tafels en komen dan van alles te weten
over veren, de bosuil en de specht, de snavels
en zitten, zo lijkt het, in een echte vogelhut te
kijken naar de verschillende vogels die bij de
voederplaatsen zijn neergestreken. Al moet ge
zegd dat de muisjes en de eekhoorns zich soms
in nog wat meer belangstelling mochten verheu
gen. Op zondag 29 januari sluiten we dit pad af
met de mogelijkheid om tussen 11.00 en 14.00
met de familie naar de Hof te komen. Erg leuk
om dan de kinderen alles wat ze gezien, gehoord
en geleerd hebben als echte rondleiders te zien
overbrengen.

 
De natuur is  weer tot leven gekomen bij het
Lentepad, het ruikt heerlijk naar daslook en
overal zijn stinzenplanten te bewonderen. Soms
gooit het weer een beetje roet in het eten. On
danks de paraplu’s levert dit doorweekte werk
bladen op.
 
De bijenkast trekt natuurlijk de aandacht bij het
Zomerpad. De koningin zoeken, toch je hand
tegen de glasplaat leggen, al vind je dat soms
wel eng en dan merken hoeveel warmte de bijen
afgeven. Het water proeven, bij het idee alleen
al lopen bij sommigen de rillingen over de rug.
Ouderwets het water oppompen is ook heel leuk.
Wat we volgend jaar wellicht onderdeel gaan
maken is het Blote Voetenpad. De leerlingen
toonden hier veel belangstelling voor, nu was
voor hen helaas de tijd soms al om.
 
iHet was al met al weer een geslaagde editie van
het Scholenpad waar zowel de enthousiaste
vrijwilligers, de leerkrachten van de betrokken
scholen, de begeleidende ouders en niet te
vergeten de beheerder aan bijgedragen heb
ben.
 
Karin Koning
Ineke van der Hijden

9



Financiën
Het jaar 2023 was voor ons een druk bezocht en
daarmee een goed jaar. De inkomsten uit acti
viteiten zoals de stinzenplantendag, rondleidin
gen, speurtochten en tentoonstellingen nam
flink toe zoals ook de verkoop van plantjes en de
verhuur van ons instructielokaal voor lezingen,
vergaderingen en andere bijeenkomsten.
 
Het heeft ons ontbroken aan grote projecten. Het
plan om de vijver uit te baggeren is na rijp beraad
gewijzigd in het herstellen van de vijverrand. Door
de overvloedige regen in het najaar echter is het
daarvan niet gekomen en door de hoge water
stand tot heden nog steeds niet. Ook onze brug
over de kwel die de vijver voedt is ondergelopen
en nog steeds onder water. We zullen in 2024
moeten besluiten wat te doen. Een rondwande
ling rond de vijver zal toch weer mogelijk moeten
zijn.
 
Van het Eneco Luchterduinenfonds ontvingen
wij € 20.000,- te besteden aan de energietransi
tie, dus van het gas af. In de zomer zijn er 5
zonnepanelen op het dak geplaatst en is er in
het najaar een All Electric warmtepomp aange
schaft. Een tekort op de kosten van de uitvoering
zal naar wij verwachten door een overheidssub
sidie  worden gedekt.
 
Onze website die mede ook voor ons 100-jarig
bestaan in 2025 aan verbetering toe was zal
geheel worden vernieuwd. De eerste helft van de
kosten zijn al door het Kuijper van Harpen Fonds
gedragen. In het voorjaar 2024 zal de nieuwe site
operationeel zijn. Donateurs kunnen dan ook via
de website doneren en wij kunnen onze dona
teurs per email bereiken om onze activiteiten

onder de aandacht te brengen.
 
Het aantal donateurs neemt zoals al vele jaren
gestaag af, een leeftijdgebonden proces wat
onvoldoende door nieuwe jongere donateurs
wordt gecompenseerd. Zoals elk jaar hierbij weer
de oproep: werft nieuwe donateurs!  Wel neemt
het gedoneerde bedrag per donateur toe
waardoor de inkomsten ongeveer gelijk blijven.
Diverse donateurs schonken ons daarnaast
grote bedragen waarvoor veel dank. Ook de
overheid droeg een steentje bij middels de
Rijksdienst Cultureel Erfgoed die ons gedurende
5 jaren ruim € 4000,- zal doen toekomen.
 
Het vermogen is door een goed beursjaar op
papier toegenomen, de opbrengsten uit vermo
gen echter zijn door de lage rentestand niet echt
om naar huis te schrijven.
 
De kosten zijn door gestegen loonkosten en
aanschaffingen als tuingereedschap en nieuwe
ICT apparatuur met circa € 10.000,- toegeno
men. Dit is geheel gecompenseerd door een
even grote toename van de inkomsten maar
desondanks met een bijna traditioneel verlies als
uiteindelijk resultaat, ten laste van het vermogen.
 
Al met al uiteindelijk een financieel jaar zoals we
dat al vele jaren gewend zijn.
 
Dankzij legaten blijft het vermogen ongeveer in
stand. Denkt u daarom ook eens aan ons als u
met uw nalatenschap bezig bent.
 
G.J.H. Haan, penningmeester

 
Wij ontvingen van de in maart 2021 overleden heer J.R. Persman uit Haarlem een restant uitbetaling
van € 3.000,- van het legaat.
Het legaat wordt toegevoegd aan de algemene reserve. 
 
Naast de inkomsten besteed aan de reguliere exploitatie ontvingen wij subsidies ter besteding aan
projecten:
 

•   Van het Kuijper van Harpenfonds via de organisatie Ars Donandi € 9.580,- besteed aan de
aanbetaling voor onze nieuwe website en de kosten voor de aanschaf van een nieuwe PC,
laptop en boekenkast. 

•   Van het Eneco Luchterduinenfonds € 20.000,- geheel besteed aan de aanschaf en installatie
van 6 zonnepanelen en een All Electric warmtepom waarmee wij van het gas af zijn. Het tekort
op dit project van € 4.210,- is op de balans opgenomen als nog te ontvangen overheidssub
sidie waarvoor de aanvraag loopt.
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Inkomsten   Uitgaven  

Donaties 36.003 Lonen en sociale lasten 60.592
Cultureel Erfgoed subsidie        4.036 Onderhoud park   3.624
Ontvangsten kas, divers          4.507 Educatieve activiteiten   1.018
Ontvangsten Bank, Pin, divers 11.280 Huisvesting en energie   7.301
Scholenbijdrage   3.360 Kantoor, post, internet   2.748
Opbrengsten uit vermogen   7.000 Drukwerk   1.521
Diversen      125 Beheer, bank, representatie      2.391
Fondsen   9.244 Inkoop voor verkoop   2.880
  ______ Inrichting   3.494
Subtotaal inkomsten 75.555       
Exploitatietekort 10.014    
  ______   ______
Totaal 85.569   85.569

Winst en Verliesrekening  2023  (alle getallen in €)
 
 

 
 
Het exploitatietekort is afgeboekt van de algemene reserve. 

Vuurgoudhaan Foto: Dennis Klein, stagiair in 2023
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Het kantoor bevindt zich rechtsom in het
Rode Huis; de werkschuur bevindt zich ach
ter in de Hof.
 
Rondleidingen:
Iedere eerste zondag van de maanden maart
t/m september om 14.00 uur.
Groepen op afspraak: info@thijsseshof.nl
 
Gebruik instructielokaal:
Scholen en groepen kunnen contact opnemen
via info@thijsseshof.nl
 
 
Donatiebetaling 2024:
 
Heeft u uw donatie voor 2024 al betaald?
Heel hartelijk dank! Zo niet, dan is dit een
mooie herinnering om het alsnog te doen.
 
Belangrijk te weten: Thijsse’s Hof is een AN
BI waardoor uw gift fiscaal aftrekbaar is.
Als u vastlegt dat u voor minstens 5 jaren
een vast bedrag geeft dan is de fiscale aftrek
zelfs drempelloos en dus geheel aftrekbaar,
zie www.belastingdienst.nl en anders helpen
wij u daar graag mee.
 
Bent u nog geen donateur? Ons bankreke
ningnummer is: NL59 ABNA 0500 729891 
ten name van: Stichting Thijsse’s Hof te
Bloemendaal

Colofon
Samenstelling van het bestuur van Stichting
Thijsse’s Hof: 
Dhr. A. Overbeek, Haarlem, voorzitter
Dhr. D. Saher, Haarlem, secretaris
Drs. G.J.H. Haan, Haarlem, penningmeester
Mevr. I. van der Hijden, Bloemendaal, lid
Dr. B.F. van Tooren, Bilthoven, lid
Drs. D.H. Vonk, Haarlem, lid
 
Correspondentieadres:
Mollaan 4, 2061 BD Bloemendaal.
Tel. 023 - 5 26 27 00 
E-mail: info@thijsseshof.nl
Meer informatie over Thijsse’s Hof op onze
website: www.thijsseshof.nl
 
Openingstijden van de Hof:
1 maart – 1 april: 9.00 – 16.00 uur, maandag
gesloten
zater- en zondagen: 10.00 - 16.00 uur.
1 april – 1 november: 9.00 – 17.00 uur,
maandag gesloten
zater- en zondagen 10.00 - 16.00 uur. 
1 november – 1 maart: 9.00 – 16.00 uur,
zondag en maandag gesloten
N.B.: Pasen en Pinksteren: zondag en maan
dag open
Tussen kerst en nieuwjaarsdag is de Hof
gesloten.
 
Beheerder-hovenier: Johan Görtemöller
Vervangend beheerder-hovenier:  Lucia
Radder en Hans Eveleens
De (vervangend) beheerder-hovenier is ge
durende de openingstijden aanspreekbaar
voor een vraag, suggestie of extra informatie
en is voor u herkenbaar aan bordeaux rode
shirt met logo.

Bezembrem
Foto voorpagina: Gewone hennepnetel.
De foto's zijn gemaakt door Lauran

www.editoo.nl

Indien onbestelbaar:  

Mollaan 4, 2061 BD Bloemendaal


